
Toelichting agendering Raadsinformatiebrief verwijderen fietsbrug Oortjespad 
 
Enkele jaren geleden zijn we met de reconstructie Kanis begonnen. Hiervoor is een heel nieuw 
fietspad aangelegd met een bruggetje om het fietsverkeer naar de Mijzijde te geleiden voor de 
veiligheid zodat het niet samen met grote voertuigen over het smalle weggetje behoeft te gaan. Door 
ervaring weten we inmiddels dat dit super werkt.   
 
Het college wil dit bruggetje verwijderen volgens de RIB en moeten de fietsers maar het kleine stukje 
over de Van Teylingenweg richting de Kanis. Ook zouden de kosten voor een nieuw bruggetje (te) 
hoog zijn. Volgens het bestuursakkoord willen we het voor fietsers een feest maken in de gemeente 
Woerden en volgens ditzelfde akkoord willen we samen met provincie en ondernemers het versterken 
van het toeristisch aanbod en waar mogelijk benutten we kansen om provinciale bijdragen in onze 
samenleving te investeren.  
 
In mijn beleving zijn deze punten helemaal van toepassing op deze situatie. Daarnaast geeft de 
omgeving en dorpsplatform aan erg voorstander te zijn van de brug als meerwaarde van onze 
gemeente. Ook geeft de RIB aan dat aan de eisen van de HDSR om de brug 80 cm hoog te laten zijn 
ingewikkeld wordt. Dat is erg vreemd want nog geen 200 meter verder op in de wetering ligt aan de 
Kanis de brug ruim 50 cm uit het water. 
 
Vragen:  

− Is het college ook van mening dat deze brug een meerwaarde heeft als het gaat over 
veiligheid? 

− Waarom wordt er in de RIB alleen gesproken over het kleine stukje dubbelgebruik Van 
Teylingenweg zuidelijk richting de Kanis en niet over het grote stuk noordelijke richting waar 
officiële ANWB fiets routes liggen? 

− Is het college ook echt in gesprek geweest met de HDSR om te kijken naar mogelijkheden 
welke wel passend zijn ook met oog op de (Kanis) brug die een stukje verderop ligt en 
beduidend lager is?  

− Heeft het college met de ondernemer gesproken nadat die recent heeft ingesproken en 
daarbij heeft aangegeven dat hij een bijdrage wil doen aan de brug over hoe hij dit ziet en 
welke kansen hier liggen, zo ja welke invulling en zo nee waarom niet? 

− Heeft het college zoals in het bestuursakkoord is omschreven contact gehad met de provincie 
wat de mogelijkheden zijn voor provinciale bijdragen voor behoud van de brug voor 
verbetering van de fietsroutes in de gemeente en het daarmee een nog groter feest te maken 
om in onze gemeente te fietsen? 
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